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    Utbildningsförvaltningen 
 

 
Utbildningsförvaltningen    
 
Tisdagen den 19 november 2019, kl. 13:15 – 16:10 
 
Närvarande:  
 
Tor Andersson, utbildningsförvaltningen 
Christel Horsak, utbildningsförvaltningen 
Anne Enström, utbildningsförvaltningen 
Åsa Ridne, utbildningsförvaltningen 
Karin Fagéus, utbildningsförvaltningen 
Karin Nyman, utbildningsförvaltningen 
Margareta Edvardsson, utbildningsförvaltningen 
Petter Skogö, utbildningsförvaltningen 
Åsa Strömberg, utbildningsförvaltningen 
Sara Bäckström, utbildningsförvaltningen 
Kristofer Zaar, utbildningsförvaltningen 
Jan Lindström, utbildningsförvaltningen 
   
Per Magnusson, Akademikerförbundet SSR 
Christina Uhrberg, Kommunal 
Sandra Wahlström, Lärarförbundet 
Kim Myllymäki, Lärarförbundet 
Helena Hjertstedt Jonsson, Lärarförbundet 
Malin Bjärnlid, Lärarnas Riksförbund  
Anders Hellmér, Lärarnas Riksförbund 
Maria Allinggård, Lärarnas Riksförbund 
Hanna Eklund, Sveriges Läkarförbund  
Magnus Thor, Sveriges Skolledarförbund 
Mats Olsson, Vision  
 
Förvaltningsgemensamma frågor 
 
§11 Förslag till beslut - förhandling 
 
Förändrad HR-organisation 
Arbetsgivaren informerade i ärendet och redovisade genomförd riskbedömning, 
bilaga 1. Dagens förhandling avser förändring av den organisatoriska tillhörigheten. 
Arbetsgivaren återkommer avseende hur HR-arbetet ska organiseras. 
 
De fackliga organisationerna hade inget att erinra mot arbetsgivarens förslag till 
beslut. Förhandlingen avslutades i enighet ovan angiven dag. 
 
Tjänster samordnare elevhälsans centrala organisation 
Arbetsgivaren informerade i ärendet enligt tidigare utskickad handling och bilaga 2. 
Vårdförbundet har lämnat protokollsanteckning enligt bilaga 3 och Sveriges 
Läkarförbund biträder denna.  
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Akademikerförbundet SSR och Vision lämnar följande protokollsanteckning. 
 
SSR och Vision anser att man behöver utreda vidare om man skall ha intern 
handledning för Elevhälsopersonal. Räcker tiden gällande samordnaruppdraget för 
främst kuratorer 20 % men även skolläkare, logoped och arbetsterapeut 5 % var? 
Det behövs en uppföljning senast december 2020 för att utvärdera om den nya 
organisationen fått förväntade effekter och kvalitet. Uppföljningen skall involvera 
alla professioner i Elevhälsan. 
 
Arbetsgivaren avser att se över den pedagogiska insatsen för speciallärare och 
specialpedagoger. 
 
En riskbedömning av den förändrade organisationen ska genomföras omgående. 
Arbetsgivaren avser att följa upp den förändrade organisationen och detta ska 
genomföras innan julen 2020. 
 
De fackliga organisationerna hade i övrigt inget att erinra mot arbetsgivarens förslag 
till beslut. Förhandlingen avslutades i enighet ovan angiven dag. 
 
§11 Förslag till beslut - förhandling 
 
Ny skolplattform; kravspecifikation för kunskapsuppföljning och 
vårdnadshavarkommunikation för grundskola och gymnasieskola 
Arbetsgivaren informerade i ärendet. 
 
Lärarförbundet lämnade följande protokollsanteckning:  
 
Det är viktigt att definiera vem som ska ha tillgång till vilka uppgifter - definiera 
syfte med dokumentationen. 
 
Det är viktigt att notera att kunskapsbedömningar behöver hanteras och analyseras 
av professionen, så att kunskaper inte snuttifieras utan helhetsbedömning 
underlättas.  
 
Det är viktigt att implementeringen görs på ett bra sätt. Förslagsvis stegvist 
införande. Det är också viktigt att testgruppen är bra sammansatt med avseende 
datorvana, olika typer av ämnen, olika stadier, gymnasiet. Dessutom vill vi ha med 
någon från Lärarförbundet. 
 
De fackliga organisationerna hade inget att erinra mot arbetsgivarens förslag till 
beslut. Förhandlingen avslutades i enighet ovan angiven dag. 
 
Ny skolplattform; kravspecifikation för lärplattform vuxenutbildning och SFI 
Arbetsgivaren informerade i ärendet. 
 
Lärarförbundet lämnade följande protokollsanteckning:  
 
Det är viktigt att definiera vem som ska ha tillgång till vilka uppgifter - definiera 
syfte med dokumentationen. 
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Det är viktigt att notera att kunskapsbedömningar behöver hanteras och analyseras 
av professionen, så att kunskaper inte snuttifieras utan helhetsbedömning 
underlättas.  
 
Det är viktigt att implementeringen görs på ett bra sätt. Förslagsvis stegvist 
införande. Det är också viktigt att testgruppen är bra sammansatt med avseende 
datorvana, olika typer av ämnen, olika stadier, gymnasiet. Dessutom vill vi ha med 
någon från Lärarförbundet. 
 
De fackliga organisationerna hade inget att erinra mot arbetsgivarens förslag till 
beslut. Förhandlingen avslutades i enighet ovan angiven dag. 
 
Sammanträdet förklarades avslutat den 19 november 2019 kl. 16:10. 
 
Vid protokollet   
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